
 

 

Vragen voor vragenuur forum stad 14 januari 2025 

 

Beter voor Rijswijk is te horen gekomen dan de gemeente Capelle aan den IJssel aan de 
“bak”gaat. 

Hierbij bedoelen wij niet de nieuwe Wethouder, maar zij gaan een andere manier van afval 
scheiden. Onder de naam Samen aan de bak 2025-2029. 

Nieuwe containers in 2025-2029: samen aan de bak | Capelle aan den IJssel 

Beter voor Rijswijk vraagt zich af: 

1 Hebben wij nog een aantal bakken over in Rijswijk? En hoeveel? 

2 Zo ja, kan de gemeente Rijswijk contact  opnemen met deze gemeente of zij interesse hebben 
in onze bakken. Zo nee waarom niet? 

3 Als zij interesse hebben deze bakken voor een mooi bedrag te kunnen verkopen aan deze 
gemeente. 

Namens Beter voor Rijswijk 

Remco Nunnikhoven 

 

Beantwoording 

1 Hebben wij nog een aantal bakken over in Rijswijk? En hoeveel? 

Antwoord: Rijswijk heeft geen minicontainers meer over. De mini-containers zijn deels elders 
ingezet en deels van de hand gedaan voor recycling.  

2 Zo ja, kan de gemeente Rijswijk contact  opnemen met deze gemeente of zij interesse hebben 
in onze bakken. Zo nee waarom niet? 

Antwoord: niet van toepassing 

3 Als zij interesse hebben deze bakken voor een mooi bedrag te kunnen verkopen aan deze 
gemeente. 

Antwoord: niet van toepassing 

 

 

https://www.capelleaandenijssel.nl/samen-aan-de-bak

